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Årsberetning for skoleår 2019/2020 Lundgårdskolen 
 
I skrivende stund sidder jeg på terrassen, nyder det gode vejr og 
mindes endnu et skoleår der lakker mod enden og som sædvanligt 
føles det som om vi først næsten lige er begyndt. I år kan vi se til-
bage på et skoleår der blev væsentlige anderledes end vi er vant til, 
ja vi kan se cirka fire måneder tilbage på en tilværelse der for os 
alle blev vendt på hovedet.  
 
Corona-skole 
Den 11. marts blev det fra Statsministeren meddelt at ”landet luk-
ker ned”. Det betød, at mange arbejdspladser, sportsaktiviteter, in-
stitutioner og skoler skulle lukke. Det betød dermed også at samt-
lige skolerne skulle til at iværksætte nødundervisning og nødpas-
ning. Og det betød for mange forælder en logistisk udfordring med 
at få hjemmearbejdsplads til at gå hånd-i-hånd med pasning / un-
dervisning af børn.  Jeg syntes, at Lundgårdskolen klarede opgaven 
flot. Ikke uden udfordringer og med læring for alle undervejs, men 
det må også være forventeligt. Da vi endelig måtte komme tilbage 
på skolebænken, blev det under andre forhold end da vi tog derfra 
– også her mener jeg, at opgaven endnu engang blev løftet flot. 
Hverdagen blev anderledes, men ikke altid til det dårligere. Mange 
har nydt de mindre grupper og den til tider anderledes undervis-
ning. Dog mærker specielt afgangseleverne at ”alt ikke er som det 
plejer”, da de i år desværre ikke får lov til at gå til eksamen og af-
slutte som vanligt.  
 
Trivselsråd 
Bestyrelsen har i år udarbejdet et hæfte til de forskellige trivsels-
råd. Formålet med hæftet er at det kan følge trivselsrådet i klassen 
gennem hele skoletiden. I hæftet findes der information om, hvad 
et trivselsråd er samt inspiration til forskellige trivselsaktiviteter, 
der kan laves sammen med klassen for at styrke fællesskabet. Hæf-
tet kan også bruges til at gemme info i, om hvad der er lavet i åre-
nes løb etc. Vi håber, at I vil taget godt imod hæftet. 
 
Nytårstaffel 
Den 28. januar var trivselsrødderne inviteret til Nytårstaffel. En rig-
tig dejlig aften, hvor ca. 50 engagerede forældre mødte op og ak-
tivt bød ind. Årets tema var: Hvordan gør vi Lundgårdskolen til en 
endnu bedre skole? 
En arbejdsgruppe er nedsat og der arbejdes bl.a. videre med 
”Overgange og 3-skole samarbejdet”. 
 
Næste nytårstaffel bliver onsdag den 27. januar 2021 og vi håber at 
der endnu engang vil møde mange trivselsrødder op.  
 
 
 

Skolebestyrelsen består af: 
 
Skolebestyrelsen består af: 
 
Bestyrelsesformand;  
Didde Hjorth 
Mor til Liv 6B 
 
Næstformand;  
Jesper Schrøder  
Far til Gustav 4A og William 7C 
 
Forældrerepræsentant; 
Majbritt Gram Hansen  
Mor til Emilie 7.A og Frederik 5B 
 
Forældrerepræsentant; 
Jannie Jason Troelsen 
Mor til Noah 4B, Patrick 7D, Lukas SPD 
 
Forældrerepræsentant; 
Inger Mørch Hauge 
Mor til Caroline 6B 
 
Forældrerepræsentant;  
Karina Wik 
Mor til Marcus 8B 
 
Forældrerepræsentant;  
Dorthe Lynge Jonassen 
Mor til Nanna og Simone 8B 
 
Forældrerepræsentant;  
Juan Foldbjerg 
Far til Benjamin 5B og Silje 4B 
 
Forældrerepræsentant;  
Heidi Nørholm 
Mor til Celina 1A og Sarah 9Y 
 
Ledelsesrepræsentant;  
Ketty Nørgaard Høj 
 
Ledelsesrepræsentant;  
Kim Toft 
 
Ledelsesrepræsentant;  
Mette Yding Olsen 
 
Ledelsesrepræsentant;  
Gitte Hovgård Brixen 
 
Medarbejderrepræsentant;  
Inge Lis Jespersen 
 
Medarbejderrepræsentant;  
Lenette Lykke Bruun-Jeppesen 
 
Elevrepræsentant;  
Helene Skovgaard Rasmussen 
 
Elevrepræsentant;  
Emilie Østergaard 

 
 

 



In-put fra elevrådet 
Igen i år har vi været beriget med et meget aktivt elevråd. Dejligt at 
de unge mennesker deltager på bestyrelsesmøderne og kommer 
med deres input, samt sætter ting i gang på skolen. I år er vi bl.a. 
blevet beriget med en Arla-automat hvor eleverne har mulighed 
for at købe lidt at spise eller drikke. Elevrådet havde planlagt en ak-
tivitetsdag for indskolingen, denne blev desværre aflyst pga. Covid-
19. Jeg håber, at planerne bliver gemt til næste år og det nye elev-
råd tager dem frem.  
Der skal lyde en stor tak for det store engagement og det gode 
samarbejde til elevrådet.  
 
Facebook 
Facebook bliver flittigt benyttet til at dele nogle af alle de gode og 
spændende historier fra Lundgård. Det er min opfattelse at mange 
nyder denne form for mere uformel information.  
 
Som nævnt i sidste års Årsberetning er der blevet arbejdet på pro-
fileringsmateriale om Lundgård – det kom der denne helt fanta-
stisk video ud af:  https://www.face-

book.com/1717951361805759/videos/232478504435751 
 
Lærerens dag den 5. oktober 
Igen i år var skolebestyrelsen og elevrådet med til at fejre Lærerens 
dag (som på Lundgård er Medarbejdernes dag). Vi fejrer dagen, for at 
vise vores taknemlighed for den store indsats der ydes i hverdagen. 
 
Rød løber, roser og morgenbrød skabte glæde – hvilken skøn start på 
dagen. 
 
For første gang forsøgte vi os med et lille skrive til elever og forældre 
inden dagen for at opfordre til fejring i de enkelte klasser. Vi har hørt 
rygter om flag, kage og mange krammere. Dejligt med den store op-
bakning! 

 
Aula 
Aula er blevet skud godt i gang! Skolen har været yderst behjælpe-
lig med mulighed for hjælp og vejledning. Det krævede lidt tilvæn-
ning i begyndelsen, men hurtigt vænnede vi os til den nye platform 
med de fordele og ulemper der er. 
 
3-Skolesamarbejde 
Hvert år er der et fælles bestyrelsesmøde i 3-skolesamarbejdet 
(Lundgårdskolen, Tjørring skole og Gullestrup skole). I år var tea-
met om styrker, udviklingspotentialer, muligheder og opmærksom-
hedspunkter. Formålet var at have fokus på, hvordan vi støtter hin-
anden i at være det rigtig gode skoletilbud for alle børn i vores fæl-
les distrikt. Vi havde en rigtig god aften, med mange gode diskussi-
oner. Alt blev skrevet ned og afleveret til de tre skoleledere og det 
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er nu deres opgave at tage det bedste med fra aftenen og arbejde 
videre med. 
 
Magisk Lundgård 
Årets temauge var i magiens tegn. Overalt emmede luften af Harry 
Potter, magi og drager. Ugen blev afsluttet med en aften for hele 
familien hvor det bl.a. var muligt at trylle i fysiklokalet eller lave din 
egen tryllestav.  
 
Kvalitetsrapport 
Der skal som minimum hvert andet år udarbejdes kvalitetsrappor-
ter for skoleområdet, som består af lokalrapporter for de enkelte 
skoler og en samlet skolerapport for kommunen som helhed. I 
dette skoleår kom Lundgårdskolen ud med et særdeles godt resul-
tat hvor vi på kommuneplan kan være meget stolte af en 1. plads 
på både karaktergennemsnit og trivsel. Dette skyldes både det 
store arbejde lærer og ledelse laver men også det gode samar-
bejde med forældre og elever. Vi kan være meget stolte af vores 
skole! 
 
Tak for denne gang 
Skoleårets sidste bestyrelsesmøde er nu afviklet. Det har været et sko-
leår med en masse spændende og interessante emner. Husk, at det 
fulde referat af hvert skolebestyrelsesmøde kan ses på hjemmesiden 

ca. 1 uge efter afholdt møde. Skolebestyrelsen står gerne til rådig-
hed, såfremt du måtte have spørgsmål eller lignende, som du øn-
sker en dialog om. 
 
Jeg vil som bestyrelsesformand gerne takke bestyrelsen og ledel-
sen for et rigtig godt samarbejde. 

 
GOD SOMMER 

 
Skolebestyrelsesformand                         
Didde Hjorth  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


